
Protokoll FAU møte nr. 3 – Kringsjå Skole - skoleåret 2024/2025 

 
 

 

Tidspunkt:   Ons. 6. nov. 2024 kl. 18 – 20 
Sted:   Kringsjå Skole 
Møteleder:   Vegard R Varmbo 
Referent:   Bjørn S Tennøe 

Frammøte 

FAU medlemmer Rolle Klasse Komite Deltakelse   
(Ja eller Nei) 

Vegard R Varmbo FAU Leder 2024/2025 5A Leder ✓ ja 

Jan Arne Algrøy 

Maria Estenstad Friis 

Medlem 

Vara 

1A Trafikk gruppa - Gaustad ✓ ja 

– 

Caroline S. Langbach 

Louise Carolyn Oram 

Medlem 

Vara 

1B 

 

 – 

✓ ja 

Cassandra Kirk Perminow 

Louise Eklund Bolands 

Medlem 

Vara 

1C  – 

– 

Rønnaug Gabrielsen 

Anja Elmine Basma 

Medlem 

Vara 

2A  ✓ ja 

– 

Wenting Chen 

Christoffer Høiseth 

Medlem 

Vara 

2B (kunne ikke møte, fikk navnene  
på FAU-repr. først samme dag  
som møtet) 

– 

– 

Eli Grete M. Hustavnes 

Majlen S. Syrstadeng 

Medlem 

Vara 

3A 17.mai ✓ ja  

– 

Are Colman-Denstad 

Ingvild Nyløkken Kristenson 

Medlem 

Vara 

3B 17.mai ✓ ja 

– 

Cathinka Scheele Carlsen Medlem 3C 17.mai ✓ ja 
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Andre inviterte Rolle Deltakelse   

Dag Olav Dahle Vara – 

Lars Christian Bråten 

Line Fusdahl Hulleberg 

Medlem 

Vara 

4A AKS – 

✓ ja 

Sølvi Mausethagen 

Lene Anette Rustad 

Medlem 

Vara 

4B SMU – Småtrinnet 

 

✓ ja 

– 

Vegard R Varmbo 

Trond Lydersen 

Leder FAU 

Vara 

5A Leder ✓ ja 

– 

Guro Haugen Fossum 

Nanna Cecilie Lone 

Nestleder FAU 

Vara 

5B Nestleder, SUSNA ✓ ja 

– 

Trine Kirkhus 

Rikke Carine Arnulf 

Medlem 

Vara 

5C Driftsstyret 2 år ✓ ja 

– 

Bjørn S Tennøe 

Dag Olav Dahle 

Medlem 

Vara 

6A Kasserer, Driftsstyret 2 år, inkluderingsgruppa ✓ ja 

– 

Stian Grenborgen 

Bente Nickelsen 

Medlem 

Vara 

6B  ✓ ja 

– 

Hallgeir Bratberg 

Liv Hilde Pettersen 

Medlem 

Vara 

7A  ✓ ja 

– 

Kristin Hofsø 

Josefin Titelman 

Medlem 

Vara 

7B  ✓ ja 

– 

Anne Standal 

XXX 

Medlem 

Vara 

7C  ✓ ja 

– 
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Jannicke Argren Eriksdatter Rektor Deltok på møtet fra start til ca. 18:35 

Mikkel Stensrud Leder AKS   

Louise Carolyn Oram Vara 1B Deltok på møtet til ca. 19:15 

Agenda 

Saksnr.  Tema  Beskrivelse av saken Saks-
dokumenter 

Notater og vedtak 

 Rektor om FAU -
samarbeid 

Rektor stiller på møtet og får første 
programpost til å orientere kort om 
FAU/skole-samarbeid, gitt at vi nå er 
tilnærmet fulltallige i FAU. 

  

 Godkjenning av innkalling 
og saksliste 

  Innkalling på Spond under arrangementer + innlegg om å komme 
med saksinnlegg til møte.  

Innkalling sendt rektor og leder AKS på e-post, til FAU på 
Spondgruppa.  

Vedtak: FAU godkjente innkalling og dagsorden.  

 Godkjenning av protokoll 
fra møte 10.oktober 

 Vedlegg 1 Utkast til protokoll ble lagt ut sammen med innkalling i Spond 
gruppa  

Vedtak: FAU godkjente protokollen uten endringer.  

  Innspill om  

liste 

  

 Innkommende saker    

04/2024 Aktiviteter i privat regi Forslagsstiller ønsker økt bevissthet 
knyttet til bruk av skolens kanaler 
(skole, AKS, FAU) med tanke på 

 Notat: FAU-representantene er bevisste på at skolen ikke skal 
fronte kommersielle tiltak. Trine opplyser at AKS-leder (Mikkel) 
ønsker å kunne takke ja til tilbud om gratis aktiviteter, også fra 
kommersielle aktører, fordi dette gir mange barn muligheter de 
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reklamering/rekruttering til aktiviteter i 
regi av private aktører. 

ellers ikke har tilgang på. I tillegg: Kommersielle aktører er tydelige 
på at barn kan fritas for treningsavgift. 

FAU opplever at skole og AKS har et tydelig forhold til dette. FAU 
er klar over gratisprinsippet. Denne informasjon er så langt FAU er 
kjent ikke sendt ut i skolens regi. Det antas derfor at eventuell 
informasjon er delt via interne klassekommunikasjonsgrupper.  

Vedtak: FAU henstiller foreldregruppene til å kommunisere tydelig 
om aktiviteter er i privat regi eller på vegne av AKS. FAU kan ikke 
påta seg rolle knyttet til «monitorering» av klasseintern 
kommunikasjon. 

05/2025 Skolebøker i matematikk Ønske om at skolen gjenopptar fysiske 
skolebøker i matematikk. Dette vil lette 
gjennomføring for elev, samt for 
foresatte å følge utviklingen og 
opplæringen mtp. leksehjelp 

 Notat: Det benyttes iPad og kopier, da dette er billigere enn 
bøker. I fjor var det bebudet bøker til det yngste trinnet, men 
disse har fremdeles ikke kommet. Det er utstrakt bruk av kopier. 
Disse er uoversiktlige og dårlige. Noen andre skoler har fremdeles 
bøker. 

Det var satt av penger til å kjøpe bøker i år. Antatt kostnad: 60.000 
kroner for ett fag for ett trinn. Det er tilbud på skolebøker i mai og 
juni. Noen skoler i bydelen har skolebøker på første trinn, men 
Kringsjå skole kan ha dårligere økonomi enn disse, og kan 
prioritere mer lærekrefter. 

Det skal være lovlig å gi gaver til skolen. 

Relatert: Konsensus blant foreldrene om mindre bruk av iPad. 
Skolen sender ikke iPaden med hjem for 1. og 2. trinn. 

Vedtak: Invitere rektor til dialog. Be om mer detaljert begrunnelse 
utover argumentet om økonomi. I mellomtiden, mens kopier 
brukes: Oppfordre lærerne til å legge ved beskrivelse av 
fremgangsmetode 

 Innkomne spørsmål til 
rektor 

1. Finnes det eget budsjett for 
pedagogiske leker til de yngre 
klassetrinnene? 

 Disse sakene er vurdert til å kunne rettes direkte til skolen for 
svar. 
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2. Muligheter for å etablere 
vannfontene/vanndispenser på 
skolen for kaldt drikkevann 

 Økonomi v/kasserer   Ingen aktivitet. Status som sist: Tilgang til kontoer, men ikke til 
Vipps. 

 Status arbeidsgrupper SMU (skolemiljøutvalg med rektor, FAU, 
ansatte, elevrådet): Møte har blitt 
avtalt 

KFU (kommunalt foreldreutvalg): 
Invitasjon lagt ut på Spond. Ingen 
respons. Går dermed uten 
representasjon fra Kringsjå. 

Trafikk: Om bom: Står fremdeles åpen 
fordi Oslo Taxi ikke vil gi fra seg 
persondata, og krever at autentisering 
heller baserer seg på gjenkjenning av 
bilskilt 

SUSNA: Ikke behandlet 

Utemiljø: Ikke behandlet 

Inkludering: Ikke behandlet 

 Vedtak: FAU tok dette til orientering 

  Møteplan Det neste møtet er avtalt til onsdag 
4.desember  

 Vedtak: Møtedato tatt til orientering 

Orienteringssaker 

Saksnr.  Tema  Beskrivelse av saken Saksdok. Vedtak 

 Hjertesone Samarbeidsprosjekt Bymiljøetat, skole, 
FAU i regi av Trygg Trafikk. Besluttet av 
tidligere FAU.  

 Saksopplysning: Det er ingen penger knyttet til å ha en 
Hjertesone. 

Vedtak: Dette arbeidet følges opp i etablert samarbeidsfora 
fremover (leder, nestleder og trafikkgruppa).  
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1. (3C) Trær og busker ved grusveien 
som går fra rundkjøringen 
Sognsveien/ Carl Kjelsens vei over 
toppen, ned til parkeringsplassen. 
Det er ønske om det blir 
oversiktlig, mht trafikk både ved 
rundkjøringen og på skolens 
parkeringsplass.  

(5B) Trafikksituasjonen i Sognsveien. 
Skolevei fra Sognsveien til Kringsjå skole 
– stengning/transport av elever/varer 

Annet 

Halloween 
Ros fra representant om at Halloween har blitt et kollektivt anliggende der det er trinnvis felles arrangementer. Litt rot i 1. trinn fordi informasjonen ikke kom like raskt fram 
der. Kanskje kalle høstgruppa for Høst- eller Halloweengruppa? Kan være vanskelig for familier fra andre kulturer. Det er helt greit at noen trinn, eksempelvis de mindre, ikke 
arrangerer feiring. 

FAU arrangerer ikke Halloween, men vil tydelig oppfordre til fellesskap. FAUs budskap til dem som arrangerer Halloween: Sørg for at alle i klassen har et tilbud. 

Forslag: Fjerne siste setning fra eksisterende skriv 


